



គណៈកម្មាធិការជាតិរៀបចំការបោះឆ្នោត

ក្រសួងព្រះបរមរាជវាំង  
លេខ ២២៧ ចុះថ្ងៃទី២៣ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១

### តារាងប្រធានស្រុកខ្មែរ តុលាការកំពូល

សំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌ

លេខ: ២២៧

ចុះថ្ងៃទី២៣ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១

សាលដីកា

លេខ: ២៥៥

ចុះថ្ងៃទី១៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៣

បានបើកសវនាការជំនុំជំរះជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី១១ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៣  
ដោយមានសមាសភាពក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជំរះដូចខាងក្រោម:

- ១-ឯកឧត្តម [REDACTED] ជាប្រធាន
- ២-លោក [REDACTED] ជាចៅក្រម
- ៣-លោក [REDACTED] ជាចៅក្រម
- ៤-លោក [REDACTED] ជាចៅក្រម
- ៥-លោក [REDACTED] ជាចៅក្រម

ក្រឡាបញ្ជី

លោក [REDACTED]

តំណាងមហាអយ្យការ

លោក [REDACTED]

ព្រះរាជអាជ្ញា

ដើម្បីជំនុំជំរះលើបណ្តឹងសាទុក្ខពីសាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ១០៦"ខ" ចុះថ្ងៃទី១០ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់សាលាឧទ្ធរណ៍ និងសំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ២២៧ ចុះថ្ងៃទី២៣ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០០៩ របស់តុលាការកំពូល។

ពីបទ: បង្កអគ្គិភ័យដោយចេតនា ប្រព្រឹត្តទៅភូមិអូរចំបក់ ឃុំត្រាង ស្រុកកំរៀង ខេត្តបាត់ដំបង កាលពីថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ បទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌ ដែលមានចែងឱ្យផ្តន្ទាទោសតាមមាត្រា៥៣ នៃច្បាប់ព្រហ្មទណ្ឌអន្តរកាល។

១-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សំណាង (ជាម្ចាស់បណ្តឹងសាទុក្ខ) ភេទប្រុស អាយុ២២ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុនបរធ្វើចំការ កើតនៅភូមិព្រៃម្លូ ឃុំកំពង់ឈូក ស្រុកកោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ ទីលំនៅ សព្វថ្ងៃភូមិអូរចំបក់ ឃុំត្រាង ស្រុកកំរៀង ខេត្តបាត់ដំបង ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] "រ" ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] "រ" នៅលើ ទោសពីមុនគ្មាន។ (ក្រៅឃុំ)

២-ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សំរុល (ជាម្ចាស់បណ្តឹងសាទុក្ខ) ភេទប្រុស អាយុ២០ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុនបរធ្វើជាងអ្នក កើតនៅភូមិព្រៃម្លូ ឃុំកំពង់ឈូក ស្រុកកោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ ទីលំនៅ

សព្វថ្ងៃភូមិអូរចំបក់ ឃុំត្រាង ស្រុកកំរៀង ខេត្តបាត់ដំបង ឪពុកឈ្មោះ [REDACTED] ម្តាយឈ្មោះ [REDACTED] "រ" ទៅលីវ ទោសពីមុនគ្មាន។ (ក្រៅឃុំ)

-មានមេធាវីលោក [REDACTED] ទីរើង

-ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ [REDACTED] រ៉ុម (ជាចុងបណ្តឹងសាទុក្ខ) ភេទស្រី អាយុ៣៩ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ មុខរបរធ្វើចំការ ទីលំនៅសព្វថ្ងៃភូមិអូរចំបក់ ឃុំត្រាង ស្រុកកំរៀង ខេត្តបាត់ដំបង។

-មានមេធាវីលោក [REDACTED] ត្តា

-តាមពាក្យបណ្តឹងចុះថ្ងៃទី៣០ ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ របស់ឈ្មោះ [REDACTED] រ៉ុម ប្តឹងពីឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង និងឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល ដែលបានដុតជ្រុកពោតខ្លួន កាលពីថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ ម៉ោង១០យប់។ ជ្រុកខ្លួនមានទំហំ៧ម គុណ៨ម ប្រក់ស័ង្កសី ជញ្ជាំងក្តារ តម្កល់ដុតពីដី កន្លែងម៉ែត្រ នៅក្នុងជ្រុកមានផ្ទុកពោតទាំងស្រួល មិនទាន់ប្រឡេះគ្រាប់១៥គោន សណ្តែកបាយ១គោន និង សម្ភារៈ ទាំងអស់សរុបទឹកប្រាក់២៥ម៉ឺនបាត។ ពេលដុតមានសាក្សី២នាក់ ឈ្មោះ [REDACTED] សារឿន និងឈ្មោះ [REDACTED] យឿន បានឃើញឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង និងឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល ជាអ្នកដុត ព្រោះសាក្សីទាំង២នាក់ ស្នាក់នៅចំការរបស់ឈ្មោះ អាយ ចម្ងាយពីចំការខ្លួន ប្រហែល៤០ម។

-បានឃើញសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងអយ្យការអមសាលាដំបូងខេត្តបាត់ដំបងថា:

ពិតជាមានអំពើបង្កអគ្គិភ័យដោយចេតនា កើតឡើងនៅចំណុចភូមិអូរចំបក់ ឃុំត្រាង ស្រុកកំរៀង ខេត្តបាត់ដំបង កាលពីថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ ពិតប្រាកដមែន។

-បានឃើញសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ០៩"ជ" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០០៨ របស់ សាលាដំបូងខេត្តបាត់ដំបង ដែលបានសម្រេច:

១-ផ្តន្ទាទោសលើជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល ភេទប្រុស អាយុ១៩ឆ្នាំ (មាន សារកាជាតិ) និងឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង ភេទប្រុស អាយុ២១ឆ្នាំ (មានសារកាជាតិ) កំណត់ដាក់ពន្ធនាគារ រយៈពេល០១ឆ្នាំ (មួយឆ្នាំ) គត់ពីថ្ងៃសាលក្រមនេះចូលជាស្ថាពរ និងឃុំខ្លួនក្នុងពន្ធនាគារ ពីចុះ បង្ក អគ្គិភ័យដោយចេតនា ប្រព្រឹត្តទៅភូមិអូរចំបក់ ឃុំត្រាង ស្រុកកំរៀង ខេត្តបាត់ដំបង កាលពីថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ តាមហេតុការណ៍ ចែកច្បាប់ព្រហ្មទណ្ឌអន្តរកាល។

២-ទុកសិទ្ធិឱ្យដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ [REDACTED] រ៉ុម ប្តឹងទៅតុលាការផ្នែករដ្ឋប្បវេណី ទាមទារសំណាង និងជម្ងឺចិត្តតាមក្រោយ ទៅពេលមានសំអាងគ្រប់គ្រាន់ អំពីការខូចខាតដែលបង្ក ឡើងដោយឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល និង [REDACTED] សំណាង។

៣-សាលក្រមនេះ ជំពុំជម្រះចំពោះមុខដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ [REDACTED] រ៉ុម និង ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល កំណត់ដាក់ពន្ធនាគារឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង នៅថ្ងៃទី១៤ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០០៨ និងប្រកាសជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី២១ ខែមិថុនា ឆ្នាំ២០០៨។

រឿកផ្លូវប្តឹងទាស់ និងប្តឹងទទួរណ៍ក្នុងកំណត់ច្បាប់។

-បានឃើញបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ៣៧ ចុះថ្ងៃទី៣១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨ របស់ឈ្មោះ  
 ■ សំណាង និងឈ្មោះ ■ សំអុល ប្តឹងមិនសុខចិត្តនឹងសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ០៩"ជ" ចុះថ្ងៃទី២១  
 ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨ របស់ សាលាដំបូងខេត្តបាត់ដំបង ត្រង់ចំណុចនៃសេចក្តីសម្រេចទាំងមូល  
 និងបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ៤៣ ចុះថ្ងៃទី០៤ ខែមេសា ឆ្នាំ២០០៨ របស់ឈ្មោះ ■ រ៉ុម ប្តឹងមិនសុខចិត្ត  
 នឹងសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ០៩"ជ" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨ របស់ សាលាដំបូងខេត្តបាត់ដំបង  
 ត្រង់ចំណុចដែលមិនសម្រេចអំពីសំណងរដ្ឋប្បវេណីទឹកប្រាក់ចំនួន២៥០.០០០បាត (ពីរសែនប្រាំម៉ឺន  
 បាត) មកឱ្យនាងខ្ញុំ។

-បានឃើញសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការអមសាលាឧទ្ធរណ៍ថា: មានភស្តុតាង  
 មានពិរុទ្ធភាពគ្រប់គ្រាន់ ពីបទ: បង្កអគ្គិភ័យ ដោយសាក្សីដាក់បន្ទុកជាច្រើនបានឃើញ ដូច្នេះគួរឲ្យម្ចាស់  
 សាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌ របស់តុលាការខេត្តបាត់ដំបង ទុកជាបានការ។

-បានឃើញសាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ១០៦"ខ" ចុះថ្ងៃទី១០ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់  
 សាលាឧទ្ធរណ៍ ដែលបានសម្រេច:

១-ក.ទទួលបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ៣៧ ចុះថ្ងៃទី៣១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨ របស់ឈ្មោះ  
 ■ សំណាង និងឈ្មោះ ■ សំអុល ជាជនជាប់ចោទ ទុកជាត្រឹមត្រូវតាមទម្រង់ច្បាប់ តែបដិសេធ  
 ចោលដោយផ្ទុយនឹងកតិច្បាប់។

ខ.ទទួលបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ៤៣ ចុះថ្ងៃទី០៤ ខែមេសា ឆ្នាំ២០០៨ របស់អ្នកស្រី  
 ■ រ៉ុម ជាដើមបណ្តឹង ទុកជាត្រឹមត្រូវតាមទម្រង់ច្បាប់។

២-កម្ពស់សាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ០៩"ជ" ចុះថ្ងៃទី២១ ខែមីនា ឆ្នាំ២០០៨ របស់  
 សាលាដំបូងខេត្តបាត់ដំបង ទុកជាបានការ លើកលែងតែចំណុចទី២ ត្រូវបដិសេធចោល ហើយសំរេច  
 ឡើងវិញថា បង្កប់ឱ្យជនជាប់ចោទ សងសំណងទូទាត់ និងជម្ងឺចិត្តជាប្រាក់ចំនួន៣៥.០០០.០០០  
 រៀល (សាមសិបប្រាំលានរៀល) ឱ្យទៅដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីអ្នកស្រី ■ រ៉ុម នៅពេលដែល  
 សាលដីកានេះចូលជាស្ថាពរ ក្រៅពីនេះរក្សាទុកនៅដដែល។

សាលដីកានេះ ជំនុំជម្រះ និងប្រកាសជាសាធារណៈ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទ  
 មេធាវីដើមបណ្តឹង និងដើមបណ្តឹង។ បើកផ្លូវតវ៉ាតាមកំណត់ច្បាប់។

-បានឃើញបណ្តឹងសាទុក្ខលេខ៣០៩ ចុះថ្ងៃទី១៣ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់ឈ្មោះ  
 ■ សំណាង និងឈ្មោះ ■ សំអុល ប្តឹងមិនសុខចិត្តនឹងសាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ១០៦"ខ"  
 ចុះថ្ងៃទី១០ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់សាលាឧទ្ធរណ៍ ត្រង់ចំណុចនៃសេចក្តីសម្រេចទាំងមូល។

-បានឃើញសារណាការការពារចុះថ្ងៃទី០៦ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១០ របស់ឈ្មោះ ■ សំណាង  
 និងឈ្មោះ ■ សំអុល ធ្វើឡើងក្នុងកំណត់ច្បាប់។

-បានឃើញសារណាតបចុះថ្ងៃទី០៣ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១២ របស់ឈ្មោះ [REDACTED] រ៉ុម ធ្វើឡើងក្នុង  
កំណត់ច្បាប់។

-បានស្តាប់របាយការណ៍របស់ចៅក្រមរបាយការណ៍

-បានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការអមតុលាការកំពូលថា:

-ទទួលបានបណ្តឹងសាទុក្ខលេខ៣០៩ ចុះថ្ងៃទី១៣ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់ឈ្មោះ

[REDACTED] សំណាង និងឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល ទុកជាត្រឹមត្រូវតាមទម្រង់ តែខុសនឹងគតិច្បាប់។

-តម្កល់សាលដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ១០៦"ខ" ចុះថ្ងៃទី១០ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់  
សាលាឧទ្ធរណ៍។

សូមក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះ មេត្តាពិនិត្យ និងសម្រេចតាមច្បាប់។

-បានស្តាប់ក្រឡាបញ្ជីអាសារណារបស់ឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង និងឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល  
ចុះថ្ងៃទី០៦ ខែធ្នូ ឆ្នាំ២០១០។

-បានស្តាប់សារតាងតិ និងចម្លើយអះអាងរបស់ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីឈ្មោះ [REDACTED] រ៉ុម  
នាពេលសវនាការថា: កាលពីថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ ម៉ោង៦ល្ងាច ឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង និង  
ឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល បានចូលដុតជង្រុកពោត និងសណ្តែកទាញខ្ញុំអស់រលីង ពតិមានមេះ គឺមានខ្ញុំដឹងពី  
ប្រជាពលរដ្ឋឈ្មោះ [REDACTED] សារឿន និង [REDACTED] យឿន បានប្រាប់ខ្ញុំថាឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង និង [REDACTED] សំរុល  
ជាអ្នកដុត។

សំណូមពរ: សូមតម្កល់ដូចសាលាឧទ្ធរណ៍។

-បានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានលោកមេធាវី [REDACTED] វេន ការពារជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង  
និងឈ្មោះ [REDACTED] សំរុល នាពេលសវនាការថា: ការសម្រេចសេចក្តីវាយតម្លៃចម្លើយណាស់ ចំពោះកូនក្តី  
ខ្ញុំបាទ ព្រោះផ្អែកតាមតែសាក្សីពីរនាក់ ដោយឃើញមិនច្បាស់លាស់គ្មានស្នាមបង្កាត់ភ្លើង គ្រាន់តែការ  
សង្ស័យដោយខ្លួនឯង ដោយការលើកឡើងមិនត្រឹមត្រូវឡើយ បើសិនកូនក្តីខ្ញុំមានបំណងមិនចាត់ដុត  
នៅក្បែរនោះទេ ទៅដុតតែម្តងទៅល្អជាង។

សំណូមពរ: សូមមេត្តាផ្តល់នូវភាពយុត្តិធម៌ដល់កូនក្តីខ្ញុំបាទ។

-បានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានលោកមេធាវី [REDACTED] ប្រា ការពារឱ្យដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី នាពេល  
សវនាការថា: ខ្ញុំបាទសូមឯកភាពការសន្និដ្ឋានរបស់លោកព្រះរាជអាជ្ញា ការលើកឡើងក្នុងសារណា  
របស់ឈ្មោះ [REDACTED] សំណាង និង [REDACTED] សំរុល បានបញ្ជាក់ឱ្យឃើញថា តាំងតុលាការខេត្តបាត់ដំបង និង  
សាលាឧទ្ធរណ៍ដែលប្តឹងចោទប្រកាន់នេះ គឺមានភស្តុតាង សាក្សីដាក់បន្តគ្រប់គ្រាន់ថា ពិតជាមាន  
ពិរុទ្ធភាពដ៏ពិភពលីកបង្កអគ្គិភ័យដោយចេតនាប្រាកដមែន។

សាក្សីក៏បានបញ្ជាក់ហើយថា [redacted] សំណាង និង [redacted] សំអុល មានការមិនមែនក្នុងកិច្ច ដោយថា កូនក្តីខ្ញុំប្រាក់វាខ្សែទៅទាយលុយពីម្តាយរបស់វា ដើម្បីគាត់សណ្តែក ដើម្បីជាថ្នូរជំពាក់ប្រាក់ តាមពិត កូនក្តីខ្ញុំពុំបានដឹងរឿងអ្វីទាំងអស់។

ការដែលសាលាដំបូងខេត្តបាត់ដំបង និងសាលាឧទ្ធរណ៍សម្រេចសេចក្តីមកនេះ គឺមានភាព ត្រឹមត្រូវ។

សំណូមពរ: សូមតម្កល់សាលាដំបូងមានសាលាឧទ្ធរណ៍ទាំងមូល។

- ក្រោយពីបានស្តាប់របាយការណ៍របស់ចៅក្រមរបាយការណ៍
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការ
- ក្រោយពីបានស្តាប់ចម្លើយរបស់ដើមបណ្តឹង និងសារណារបស់ជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់មេធាវីរបស់គូក្តី
- ក្រោយពីបានពិភាក្សាត្រឹមត្រូវតាមច្បាប់ហើយ។

គុណភាពកំពូល

-យល់ឃើញថា បណ្តឹងសាទុក្ខលេខ៣០៩ ចុះថ្ងៃទី១៣ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់ឈ្មោះ [redacted] សំណាង និង [redacted] សំអុលធ្វើឡើងក្នុងកំណត់ច្បាប់ យោងតាមមាត្រា១៤ នៃច្បាប់ស្តីពីការចាត់តាំង និងសកម្មភាពរបស់សាលាជំរះក្តី និងមាត្រា៤២០ នៃក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ តុលាការកំពូលអាចលើក រឿងនេះមកជំនុំជំរះបាន។

-យល់ឃើញថា ការដែលសាលាដំបូងខេត្តបាត់ដំបង និងសាលាឧទ្ធរណ៍សម្រេចផ្តន្ទាទោស លើជនជាប់ចោទឈ្មោះ [redacted] សំណាង និង [redacted] សំអុល ដាក់ពន្ធនាគារកំណត់០១ឆ្នាំ ពីបទ: បង្កអគ្គិភ័យ ដោយចេតនា ប្រព្រឹត្តទៅក្នុងមួយថ្ងៃប៉ុន្តែ ឃុំត្រាង ស្រុកកំរៀង ខេត្តបាត់ដំបង កាលពីថ្ងៃទី២៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០០៦ តាមមាត្រា៥៣ ច្បាប់ព្រហ្មទណ្ឌអន្តរកាលនោះ ពុំទាន់មានភស្តុតាងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ជាក់ អំពីធាតុផ្សំនៃបទល្មើសនេះទេ ពីព្រោះ:

- ១.ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី ពុំបានឃើញហេតុការណ៍នេះផ្ទាល់នឹងភ្នែកទេ ប៉ុន្តែបាន ដឹងក្រោយពេលដែល អគ្គិភ័យបានឆាប់រហ័សដ្រករបស់ខ្លួនហើយ។
- ២.សាក្សីដាក់បណ្តុកឈ្មោះ [redacted] សារឿន និង [redacted] យឿន បានឃើញសកម្មភាពរបស់ ជនជាប់ចោទមុនពេលកើតមានអគ្គិភ័យ តែពុំបានឃើញសកម្មភាពរបស់ជនជាប់ចោទអ្នកដ្រករបស់ ពន្ធនាគារនោះទេ។

-យល់ឃើញថា ជនជាប់ចោទពុំបានចូលរួមសវនាការទេ តែបានដាក់សារណាការពារដូច មកតុលាការកំពូលរួចហើយ ព្រមទាំងមានវត្តមានមេធាវីរបស់ជនជាប់ចោទចូលរួមសវនាការ។ ដូច្នេះ តុលាការកំពូលអាចលើកយករឿងក្តីនេះមកជំនុំជំរះបាន។

-យល់ឃើញថា សាលាដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ១០៦"ខ" ចុះថ្ងៃទី១០ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់  
សាលាឧទ្ធរណ៍ ដែលបានសម្រេចសេចក្តីមកនេះ ទាស់នឹងគតិច្បាប់។

**ហេតុដូច្នោះ**

**និងម្តងសេចក្តី**

១-ទទួលបណ្តឹងសាទុក្ខលេខ៣០៩ ចុះថ្ងៃទី១៣ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់ឈ្មោះ [redacted] សំណាង  
និង [redacted] សំអុល ជាជនជាប់ចោទ។

២-បដិសេធសាលាដីកាព្រហ្មទណ្ឌលេខ១០៦"ខ" ចុះថ្ងៃទី១០ ខែសីហា ឆ្នាំ២០០៩ របស់  
សាលាឧទ្ធរណ៍។

៣-បញ្ជូនសំណុំរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ២២៧ ចុះថ្ងៃទី២៣ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១០ របស់តុលាការ  
កំពូលទៅសាលាឧទ្ធរណ៍ ដើម្បីជំនុំជម្រះជាថ្មីឡើងវិញ។


៤-សាលាដីកានេះជំនុំជម្រះនៅថ្ងៃទី១១ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៣ និងប្រកាសជាសាធារណៈនៅ  
ថ្ងៃទី១៨ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៣។

ប្រធាន	ចៅក្រម	ចៅក្រម	ចៅក្រម	ចៅក្រម	ក្រឡាបញ្ជី
[redacted]	[redacted]	[redacted]	[redacted]	[redacted]	[redacted]


បានចម្លងចេញពីសាលាដីកាដើមត្រឹមត្រូវហើយ។  
រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី ២៤ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១៤

រាជធានីភ្នំពេញ, ថ្ងៃទី ២៤ ខែ កុម្ភៈ ឆ្នាំ ២០១៤

ប្រធានអង្គជម្រះកំពូល



[redacted]



[redacted]